
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 26. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 150

Er det ministerens opfattelse, at de statsanerkendte kulturhistoriske museer konsekvent

inddrages ved kommuners behandling af vandløbssager, der berører bevaringsværdige

og fungerende vandmøller med henblik på at sikre møllernes fortsatte funktionalitet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-

zen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
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